
Tour Code: CAS

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

LeShan Giant Buddha
乐山大佛

LeShan Giant Buddha
乐山大佛

Wide And Narrow Alley
宽窄巷子

Wide And Narrow Alley
宽窄巷子

Jiayang Small Train to
Enjoy Rapeseed Flowers

嘉阳小火车赏油菜花

Jiayang Small Train to
Enjoy Rapeseed Flowers

嘉阳小火车赏油菜花

Kangding Love Song
(Mugecuo) Scenic Area

康定情歌（木格措）风景区

Kangding Love Song
(Mugecuo) Scenic Area

康定情歌（木格措）风景区

China
中国

8D7N
成都/ 乐山/ 嘉阳/ 康定/

丹巴/ 金川/ 四姑娘山
CHENGDU/ LESHA/ JIAYANG/ KANDING/DANBA/

JINCHUAN/ MOUNT SIGUNIANG

NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站



 乐山大佛 - 位于乐山市岷江、青衣江和大渡河交汇处凌云山的岩壁上，被联合国教科文组织批准“世
界文化与自然遗产”。乐山大佛的造型为弥勒佛坐像，是唐代摩崖造像艺术的精品。乐山大佛开凿于
唐代，经过3代工匠人历时90年得以完工。大佛高约70米，观赏高大雄伟的大佛时，不由得惊叹于古
人的智慧，在没有现代大型工具的情况下，竟能打造出如此精美的大佛。乘船远眺这一宏伟作，并一
睹巨型睡佛。

 嘉阳小火车赏油菜花 - 嘉阳小火车，是运行在四川南部的小县城—犍为县城西20公里处 ，始建于1958
年的芭石铁路全长19.8公里，轨距762MM，隧洞6座 (总长905米)，弧线109段，最大坡度36%，是国内
还在正常运行的客运蒸汽小火车。有“工业革命的活化石”，“工业革命的绝版景观”，比大熊猫还
要珍贵的国宝之美誉。每到3月油菜花开季节，火车穿梭于漫山遍野的油菜花中，宛如大型图画。         
(季节限定)

乐山

 花舞人间 - 景点位于四川省成都市新津县,是一处集休闲、娱乐、观光为一体的综合性旅游景区。景区
占地面积达到了1000亩,其中包括了大片的花海、草坪、湖泊、山林等自然景观,以及各种主题游乐设施
、文化展览等人文景观。 景区内最为著名的自然景观就是那片绵延数公里的花海。每年春季,这里的油
菜花、郁金香、玫瑰花等各种花卉竞相开放,形成了一幅幅绚丽多彩的画卷。游客可以在花海中漫步,感
受大自然的美妙与神奇。

新津 

 康定情歌（木格措）风景区 - 坐落于贡嘎山脉中段，距离康定市区约17公里，系国家4A级旅游景区
、世界自然遗产提名地、国家级重点风景名胜区。景区面积约350平方公里，由杜鹃峡、芳草坪、
七色海、药池沸泉、木格措（野人海）和红海草原六个景点组成，附近有其他多个高山湖泊和温泉
，原始森林、草原和雪山景观互相交融。

康定

 墨石公园 - 国家4A级旅游景区，地质科普中心，格萨尔王发祥地之一，道孚八美之一。世界地质奇观
，中国的高原石林景观之一，集观光、体验、科考、科普价值于一体的多元化景区，被誉为“中国最
美景观大道第八美”。

 金川梨花沟 - 位于大雪山支脉和邛崃山脉之间的大金川河谷地带。这里有雪域高原规模较大的梨花和
红叶奇景，是全国闻名的雪梨产区。无论河坝沃土还是半山坡地，漫山遍野都栽种梨树，每到仲春三
月，万亩梨海，百里白蕊，整个大金川河谷似茫茫雪海、白云风涌。 (季节限定)

丹巴金川

 双桥沟景区 - - 双桥沟的得名是因为当地老百姓为了便于通行，在沟内搭建了两座木桥，其中一座是
由杨柳木搭建而成，俗称杨柳桥；另一座由红杉木搭建而成，俗称便桥。沟内有37条纵横交错的沟壑
溪涧，高山雄峙，山水林木秀美迷人，是四姑娘山最有代表性的景区。

 猫鼻梁观景台 - 里是一处海拔约3500米左右的观景平台，这里是一处可以观赏四姑娘山全景且又交通
便捷的好地方。

四姑娘山

 成都大熊猫基地 - 熊猫基地是世界著名的大熊猫迁地保护基地、科研繁育基地、科普教育基地和文化
旅游基地，占地面积3.07平方公里。作为“大熊猫迁地保护生态示范工程”，以保护和繁育大熊猫、
小熊猫等中国特有濒危野生动物而闻名于世。这里山峦含黛，碧水如镜，林涛阵阵，百鸟谐鸣，被誉
为“国宝的自然天堂，我们的世外桃源”。

 宽窄巷子 - 由宽巷子、窄巷子、井巷子平行排列组成，为青黛砖瓦的仿古四合院落，这里也是成都遗
留下来的较成规模的清朝古街道，被称为：成都新十景、四川十大最美街道等称号，为成都三大历史
文化名城保护街区。

成都

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行，会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

第一天 启程 a 成都 (机上用餐/晚)

 宽窄巷子
 春熙路步行街、太古里商圈

第二天
成都 b (30公里) 新津 
b (120公里) 乐山 (早/午/晚)

 新津花舞人间（含玻璃桥）

 乐山游船观大佛
 网红张公桥小吃街

第三天
乐山  b (45公里) 嘉阳 
b (162公里) 雅安 (早/午/晚)

 嘉阳小火车赏油菜花 (季节限定）

 矿山博物馆

第四天
雅安  b (150公里) 木格措
b (36公里) 康定 (早/午/晚)

 康定情歌木格措景区（含环保车）

 康定夜景

第五天
康定  b (111公里) 塔公 b (19公里) 
墨石公园 b (91公里) 丹巴 (早/午/晚)

 塔公草原
 塔公寺远眺雅拉雪山
 墨石公园（含电瓶车）

第六天
丹巴 b (95公里) 金川
b (119公里) 四姑娘山 (早/午/晚)

 远眺梭坡碉楼
 金川梨花乡观景台 （季节限定）

第八天 成都 a 回程 (早/午/机上用餐)

 成都熊猫基地（含电瓶车）

第七天 四姑娘山 b (250公里) 成都 (早/午/晚)

 四姑娘山双桥沟（含环保车）

 猫鼻梁观景台

Shuangqiao Valley
双桥沟景区

Shuangqiao Valley
双桥沟景区

 Jinchuan Pear Blossom Village
金川梨花沟

 Jinchuan Pear Blossom Village
金川梨花沟

Cat Nose Ridge Observation Deck
猫鼻梁观景台

Cat Nose Ridge Observation Deck
猫鼻梁观景台

✓ 7 早餐 / 7 午餐 / 7 晚餐
风味餐：
★ 菌类汤锅  ★ 粤菜风味
★ 川菜风味 ★ 火锅风味

酒店住宿（7 晚）
✓ 温江悦椿酒店或同级5*                              x 2 晚
✓ 华美达酒店(Ramada)或同级5*    x 1 晚
✓ 雅安皇冠假日酒店或同级5*   x 1 晚
✓ 康定情歌大酒店或同级4*   x 1 晚
✓ 丹巴吉美大酒店或同级5*   x 1 晚
✓ 新四姑娘山庄或同级4*    x 1 晚

注意事项：

如行程景点因天气或其他不可抗拒因素不对外开放，将改为其他景点游览。

精简行程 ：



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D1 DEPARTURE a CHENGDU
(MOB/D)

 Wide and Narrow Alley
 Chunxi Road Pedestrian Street,
 Taikoo Li Shopping District

 Xinjin Huawu Renjian (Included Glass Bridge)

 Leshan Giant Buddha (Boat Tour)

 Zhanggong Bridge Food Street

D2 CHENGDU b (30km) XINJI 
b (120km) LESHAN (B/L/D)

D3 LESHAN  b (45km) JIAYANG 
b (162km) YA’AN (B/L/D)

 Jiayang Steam Train to enjoy
 Rapeseed Flowers (Seasonal)

 Mining Museum

D4 YA’AN  b (150km) MUGECUO 
b (36km) KANDING (B/L/D)

  Mugecuo Scenic Area (Included Eco-Friendly Bus)

  Kanding Night Scenery

D5
KANDING b (111km) TAGONG 
b (19km) MOSHI PARK 
b (91km) DANBA (B/L/D)

 Tagong Grassland
 Tagong Monastery
 (with a Distant View of Yala Snow Mountain)

 Moshi Park (Included Eco-Friendly Bus)

D8 CHENGDU a DEPARTURE
(B/L/MOB)

 Chengdu Research Base of Giant Panda
 Breeding (Included Eco-Friendly Bus)

D6 DANBA b (95km) JINCHUAN 
b (119km)MT SIGUNIANG (B/L/D)

 Distant View of Suopo Watchtowers
 Jinchuan Pear Blossom Village Viewing
 Platform (Seasonal)

D7
MOUNT SIGUNIANG b (250km) 
CHENGDU (B/L/D)

 Mount Siguniang Shuangqiao Valley
 (Included Eco-Friendly Car)

 Maobiliang Viewing Platform

Moshi Park
墨石公园

Moshi Park
墨石公园

Huawu Renjian
花舞人间

Huawu Renjian
花舞人间

Chengdu Research Base of
Giant Panda Breeding

成都大熊猫基地

Chengdu Research Base of
Giant Panda Breeding

成都大熊猫基地

HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)
✓ Wyndham Chengdu Yuetu Hotel or similar class 5*  x 2 Nights
✓ Ramada Hotel or similar class 5*     x 1 Night
✓ Crowne Plaza Ya’an or similar class 5*   x 1 Night
✓ Kanding Love Song Hotel or similar class 4*    x 1 Night
✓ Danba Jimei Hotel or similar class 5*    x 1 Night
✓ New Siguniang Villa or similar class 4*   x 1 Night

✓ 7 Breakfast / 7 Lunch / 7 Dinner
Special Cuisine:
★ Mushroom Hot Pot Soup  ★ Cantonese Cuisine
★ Sichuan Cuisine   ★ Hot Pot Flavour

LESHAN
 Leshan Giant Buddha - Located on the cliffs of Lingyun Mountain,where the Minjiang,Qingyi and 

Dadu Rivers converge in Leshan,this site has been recognized as a “World Cultural and Natural 
Heritage” by UNESCO.The Leshan Giant Buddha is a seated statue of Maitreya Buddha and is a 
masterpiece of cliff-carved sculpture art from the Tang Dynasty.It took three generations of craftsmen 
90 years to complete. The Giant Buddha stands approximately 70 meters tall,and witnessing this 
majestic figure is a testament to the wisdom of ancient people who,without modern machinery,could 
create such a magnificent work of art.You can take a boat to view this grand statue from a distance.

 Jiayang Small Train to Enjoy Rapeseed Flowers - Jiayang Small Train operates in the small 
county of Jianwei,located 20 kilometers west of the city of Leshan in southern Sichuan. The railway, 
knows as Baishi Railway,was built in 1958 and spans 19.8 kilometers with a gauge of 762mm.It has 
six tunnels totaling 905 meters in length,109 curves,and a maximum slope of 36%. It is one of the few 
steam passenger trains still in operation in China and is often referred to as a “living fossil of the 
industrial revolution”. During the rapeseed flower in March,the train travels through fields of blooming 
rapeseed flowers,creating a picture scene.

XINJIN
 Huawu Renjian (Flower Dance in the World)  - Located in Xinjin County, Chengdu, Sichuan, 

this is a comprehensive tourist attraction that combines leisure, entertainment, and sighseeing.The 
park covers an area of 1,000 acres and features natural landscapes such as vast flower 
fields,lawns,lakes,and forests,as well as various theme amusement facilities, cultural exhibitions, and 
more. The most famous including rapeseed, tulips,and roses bloom in vibrant colors, creating a 
picturesque landscape. Visitors can stroll through the flower fields and experience the wonders of 
nature.

KANDING
 Kangding Love Song (Mugecuo) Scenic Area - Situated in the middle of the Gongga 

Mountain Range, about 17 kilometers from Kangding City, this area is a national 4A-level tourist 
attraction, a nominated World Natural Heritage site, and a national-level key scenic spot. The area 
covers approximately 350 square kilometers and consists of six attractions: Dujuan Gorge, 
Fangcaoping, Qicai Lake, Yaochi Hot Springs, Mugecuo (Wild Man Lake), and Honghai Grassland. 
The region features pristine forests, grasslands, and snow-capped mountains, offering a diverse and 
breathtaking landscape.

DANBA - JINCHUAN
 Moshi Park - A national 4A-level tourist attraction,Moshi Park is known for its unique geological 

wonders and is often called “the eighth wonder of China”. It is a multifaceted tourist destination that 
combines sightseeing,experiences,scientific research,and scientific education.The park is famous for 
its “stone forests” and is one of the unique highland stone forest landscapes in China,blending 
stunning views with scientific and cultural significance.

 Jinchuan Pear Blossom Village - Located in the valley of Jinchuan River between the major 
snow-covered mountain ranges and the Qionglai Mountains,Jinchuan Pear Blossom Village is famous 
for its large-scale pear blossom and red leaf landscapes.It is a renowned area for Snow Pears,and 
during spring,thousands of pear trees bloom,creating a spectacular sea of white blossoms.The entire 
Jinchuan River valley appears as if covered in a sea of snow pears and white clouds,making it a 
picyuresque scene.

CHENGDU
 Shuangqiao Valley - It is named after two wooden bridges in the ditch. The main focus of the ditch 

is snow peaks, pastures, grasslands, forests, etc. It is the most beautiful ditch in Siguniang Mountain. 

 Maobiliang Viewing Platform -  3,400 meters above sea level and is the best viewing spot of 
Siguniang Mountain.

CHENGDU
 Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding - The base is a world-famous 

conservation, research, breeding, and cultural tourism base for giant pandas and other endangered 
wildlife. It covers an area of 3.07 square kilometers and is known for its efforts in protecting and 
breeding giant pandas and other unique Chinese wildlife. Visitors can get up close to the pandas and 
learn about their conservation.

 Wide And Narrow Alley - Consisting of Wide Alley, Narrow Alley, and Well Alley, Kuanzhai Alley is 
a well-preserved historical and cultural street from the Qing Dynasty. It is known as one of Chengdu's 
Ten Scenic Spots and Sichuan's Top Ten Most Beautiful Streets, showcasing the charm of Chengdu's 
ancient city.

Remarks:
If the scenic spot not open to the public due to weather or other irresistible factors, will be replaced by other 
scenic spot.

SCHEDULE



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 成都 CHENGDU 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
25℃ ~ 3℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
30℃ ~ 19℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
24℃ ~ 3℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
10℃ ~ -3℃

A330 B787B737


